
Boendeplan 2022 - 2032 
 
Det är tråkigt och tragiskt att man tackat nej till erbjudande av bostad pga prisläget i 
förhållande till den personliga ekonomien. Personer med funktionsnedsättningar som är 
beroende av sina fastställda inkomster/pensioner blir ju inte delaktiga enligt konventionen. 
Att man centraliserar boendenas geografiska spridning gör kanske att personer som bott 
länge i en del av staden måste flyttas till för dem helt nya platser även om boendets 
administration ligger kvar.  
 
Hur fungerar det rent praktiskt? 
 
Följer även biståndshandläggare med eller byts till det nya området? 
 
Är det här en följd av att allmännyttan har bolagiserats? 
 
Norrmalms råd för funktionshinderfrågor


